
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2019

Styrelsen för Järlåsa Vägförening, avger efter avslutat verksamhetsår 2019 följande 
verksamhetsberättelse.

Styrelsen har under året bestått av 
Ordförande: Anders Werner
Ordinarie ledamöter: sekreterare Theodora Fredriksson, vägfogde Linda Strautina och 
kassör Jonatan Svedmyr 
Suppleanter:  Johan Landström, Olle Stolpe
Revisorer: Kristina Björklund, Roine Brink
Valberedning: Örjan Ljungvall, Tage Fredriksson
Bokföring och redovisning har skötts av Therese Sporrong Klera Uppsala AB. .

Styrelsen har under år 2019 haft 7 protokollförda möten samt genomfört ett årsmöte.

Sedvanligt underhållsarbete 
Sommarunderhåll:  Gräsklippning har utförts av Lennart Jansson från Ribbingebäck, 
grusning och saltning av grusvägarna av Henrikssons Grus AB. Hyvling och sladdning 
utfördes av Jörgen Björkqvist AB.
Vinterunderhåll: Snöröjning och sandning av vägarna har utförts av Jörgen Björkqvist  
och HUAB sopade gatorna rena från sand.

Skräpplockning
Enligt beslut vid årsmötet 2019 utförde fotbollssektionen skräpplockning i början på 
juni på vägföreningens gator. Man fick ihop en släpvagn full med sopsäckar. 

Kantskärning av Fribergavägen
Peab Heby har utfört en kompletterande kantskärning av Fibergavägen som inte 
kunde utföras förra sommaren.

Flytt av brevlådor
Jörgen Björkqvist har breddat Stockvägen vid korsningen med Plankvägen och flyttat 
in brevlådorna i den nya mötesfickan för bättre passage och svängradie.

Gripensvärdvägen och skolvägen
I samband med att Gripensvärdsvägen skulle asfalteras uppkom frågan om den kunde 
göras säkrare för skolbarn vid infarten till skolan. Theodora Fredriksson träffade rektor
samt ansvariga för barns skolväg från kommunen. Förslaget blev att göra en 
inbjudande gångpassage från grinden vid grusplanen utmed skolgården bort till 



förskolan, att uppmana föräldrar att lämna av barnen vid grusplanen och minska 
biltrafiken på Gripensvärdsvägen.   Alla dessa åtgärder ligger på skolfastigheters mark.

Asfaltarbeten
Uppsala vatten asfalterade den del av Gripensvärdvägen där man lagt nya ledningar. 
Vi hoppades kunna asfaltera resten av Gripensvärdvägen samt Lekplatsvägen, men 
fick beskedet att Uppsala vatten tänker fortsätta grävningsarbetena i dessa vägar 
under 2020. Därför gjorde vi bara de nödvändigaste lagningarna, dvs fyllde igen 
gropar. Vi gjorde även enklare åtgärder på Mejerivägen som lagning av sprickor.

Garantibesiktning efter fibergrävning
Den 28 augusti gjordes en protokollförd garantibesiktning efter fibergrävningen och 
tre brister antecknades. Åtgärderna kommer att utföras under våren 2020.

Förhandling med Sjöstavägens samfällighet
Enligt lantmäteriets anläggningsbeslut ingår inte slutet av Sjöstavägen i Järlåsa 
vägförenings ansvar då de har en egen samfällighet. Dock har vi skött vägen utan 
ersättning under lång tid. Då vi förde fram krav om ersättning undrade de om vi kan ta
över vägen mot att de betalar för lantmäteriförrättningen.

REV-avtal med IP-only
IP-only planerar att lägga fiber i Fribergavägen samt Sjöstavägens avslut och Järlåsa 
vägförening har därför tecknat ett REV-avtal med IP-only, vilket bl.a innebär att vi får 5
års garanti på utförandet.

Byte av redovisningsföretag
Marina Eklund meddelade i början av året att hon avser att gå i delpension och därför
inte kan erbjuda oss sina tjänster i fortsättningen. Efter en förfrågan på internet beslöt
vi att Therese Sporrong Klera Uppsala AB i Vänge skall sköta vår bokföring.
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